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     Tento mesiac nám na jeho začiatku dal pocítiť, že je letný, slnečný a horúci. 

Všetci sme si už dlhšie priali viac vlahy, ale tomuto rozkázať nevieme.  

     Práce v obci sa krútili okolo odpadov rôzneho druhu, rozbehnutých stavieb 

a stretnutí ohľadom dotácii a projektov. Stretnutie mala aj redakčná rada, ktorá 

pracuje na príprave knihy o Rudne a poviem Vám, je to zodpovedná práca plná 

overovania získaných materiálov, návštev ľudí, ktorí si veľa pamätajú a sú 

ochotní spolupracovať.  

     Stretnutie starostov z celej doliny konané v pondelok 5. augusta a v stredu 7. 

augusta bolo zamerané na investície do rozvoja turizmu a kultúry na rudnian-

skej doline. Prišla nám výzva na doplnenie žiadostí o dotácie a jednoznačne sa 

opätovne presviedčame o tom, ako „jednoducho“ sa dajú vybaviť eurofondy. 

Ide o tak zložitý proces papierovačiek a niekoľkonásobných dokladovaní toho 

istého, že sa nedivým, keď toto niekto jednoducho vzdá.  

     Boli sme sa naposledy rozlúčiť s našim spoluobčanom a dovolím si povedať, 

aj mojim priateľom, ktorý v našej obci zanechal svoju stopu a nemalé výsledky 

svojej práce. Na bytovke sme mali kontrolný deň a práce z môjho pohľadu 

pokračujú podľa harmonogramu. Bol som v servise s obecným autom, ktoré si 

tiež vyžaduje prevenciu. Na 21.8. som obdržal pozvánku na zasadnutie starostov 

a primátorov, kde sme riešili hlavne financovanie obci v nasledujúcom roku.   

   Víkendy som mal vyplnené návštevami podujatí v okolitých obciach. Prípravy 

si aj v tomto mesiaci vyžiadali podujatia, ktoré nás čakajú v našej obci. Vatra 

SNP, motokros, oslava založenia DHZ... Aj v septembri sa toho udeje dosť 

a teším sa na stretnutia s Vami..  

     Obdržal som výzvu na doplnenie žiadosti na zberný dvor. Verím, že po toľkej 

administratíve sa dostavia aj výsledky. Pracuje sa na chodníku, bytovke, ulici 

Podhorskej, rozširujeme verejné osvetlenie o ďalších 350 m, v ZŠ sa buduje 

vonkajšia toaleta, vybavujeme stavebné povolenie na rekonštrukciu materskej 

školy a modernizáciu asfaltovej plochy v ZŠ, na ktorej vznikne nové športovisko 

pre našich žiakov.  

     V sobotu 30. augusta sme si spolu zapálením vatry pripomenuli 80. výročie 

SNP.  Aj toto okrem iných udalostí sa stalo v auguste 2024 na obecnom úrade 

a v našej obci.  



     Prázdniny sa končia, všetkým školákom, ich rodičom a pedagógom prajem 

úspešný a pokojný nový školský rok. 

  

 

                                                                                                                  R.Š. 


